



DOCUMENTARIES / FACTUAL  
HUMAN & SOCIAL INTEREST

### COMING CLEAN ABOUT GREEN

Our Planet is in trouble. Ice caps are melting. Islands are drowning. Our weather is out of whack. But there also appears many ways to save it. From cycling to recycling... ditching plastic to embracing electric. In our fight against climate change, we have produced more innovative solutions than ever. But how much can they help?

Follow host Alex Yue, as he travels across Asia to uncover the reality of green solutions - from sustainable fishing in Thailand... to clean coal in China.

**Host:** Alex Yue

地球正在消亡，冰山渐渐融化，岛开始沉下来，而我们的天气也变得更难预测。我们都知道如何拯救地球，可是用的方法是否真正有效？如果拯救地球的方法实际上弊大于利，我们该怎么办？如果我们的努力都是徒劳无功的，那么要拯救地球，真正需要做的是做什么？请跟随主持人 Alex Yue 的脚步，让他带我们到亚洲各地，寻找拯救地球的方案。

**主持人:** Alex Yue

**Language:** English

Episode: 3 x 60 minutes  
Producer: Mediacorp  
Distributor: Mediacorp

**For sales enquiries on content distribution:**

**Jesslyn Wong** jesslynwong@mediacorp.com.sg  
**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg  
**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg  
**Tracy Sim** tracysim@mediacorp.com.sg  
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





## COMING CLEAN ABOUT GREEN

### Episode 1: Eco Dining

Farming is one of the biggest culprits behind climate change. But we can do our part, by eating differently. From choosing sustainably-sourced food, to dining at farm-to-table restaurants... Eco-dining is the way to go. But, is it enough?

农业是气候变化背后最大的罪魁祸首之一，但我们可以通过改变饮食习惯来尽自己的一份力。从选择可持续来源的食物，到在农场直送的餐厅用餐，选择多样化。可是，这个方法行得通吗？

### Episode 2: Green Technology

Our planet is warming faster than ever, but thanks to Green Tech, we can keep driving our cars, consuming electricity, and run "business as usual" without guilt. But are we really using it to fight climate change, or is it just an easy way out?

有了绿色科技，我们心安理得地“照常营业”。但我们是否真正在利用绿色科技来应对气候变化，还是说这只是一个逃避现实的办法？

### Episode 3: Recycling

Recycling pledges to reduce waste in landfills, but can it keep up with our consumption? Alex Yue travels to South Korea – the world's fourth top recycler – to find out how recyclers are battling with our growing heaps of garbage.

回收利用保证能够减少垃圾填埋的浪费，但这个实施是否能应付我们的垃圾量？Alex Yue 前往韩国（世界第四大回收国）了解回收者如何与不断增长的垃圾堆进行斗争。